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Voorwoord 

 

Beste leden van JD Brabant, 

Op donderdag 21 december 2023 houden we de laatste Algemene Afdelingsvergadering van 

bestuur Pollé II. Op deze AAV wordt er dus een nieuw bestuur verkozen voor het komende 

halfjaar en wordt de begroting voor 2024 gepresenteerd. De AAV zal traditiegetrouw worden 

gehouden in The Trafalgar Pub te Eindhoven (Dommelstraat 21, 5611 CJ Eindhoven). De 

inloop is vanaf 19:30 en we starten om 20:00 stipt. De notulen van de vorige AAV zijn 

inmiddels gepubliceerd en terug te vinden op de site van JD Brabant.  

Vragen over de aankomende AAV kunnen gesteld worden door te mailen naar 

secretaris.brabant@jongedemocraten.nl. We hopen jullie allemaal te zien op donderdagavond 

21 december 2023!   

mailto:secretaris.brabant@jongedemocraten.nl
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Agenda 
 

1. Opening AAV + aanstellen TV en SNC      20:00 

2. Bestuursverantwoording       20:05 

3. Financieel blok        20:35 

4. Voorstellen         21:00 

5. Pauze          21:20 

6. Verkiezingsblok        21:30 

7. Stemmen          22:00 

8. Bekendmaking uitslag        22:15 

9. Rondvraag en sluiting        22:30 

10. Praktische mededelingen       22:35 

11. Borrel                                                                     22:40 
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Opening 
 

- Opening afdelingsvoorzitter Sam Pollé 

- Benoemen technisch voorzitter 

- Benoemen stem- en notulencommissie 

- Vaststellen agenda 

- Vaststellen notulen AAV oktober 2023  
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Bestuursverantwoording 
Sam Pollé – Voorzitter 
Organisatie: 
 
De organisatie ging stroef dit jaar, locaties zijn vaak verplaatst en er heeft ook een activiteit 
niet door kunnen gaan omdat we het niet goed rond kregen met een campagne trainer. De 
taakverdeling voor organisatie was soms wat onduidelijk en werd te laat pas verhelderd. In de 
toekomst zou ik enkele dingen voor willen stellen: 

1. Probeer actief een bestuurslid organisatie te zoeken, het is geen overbodige luxe en 
neemt veel druk weg van de rest van het bestuur. 

2. Als er geen bestuurslid organisatie is, wijs dan 1 iemand aan die het op zich neemt of 
rouleer per activiteit en spreek dit duidelijk af. Dit voorkomt onduidelijkheden. 

3. Uit ervaring kan ik vertellen dat de rol van voorzitter en organisatie een zware is die 
heel veel vraagt. Dit zijn 2 portefeuilles die los van elkaar best wat tijd en energie 
kunnen vragen en door te combineren wordt het heel moeilijk gemaakt.  

 
Het maken van een jaarplanning is helaas niet gelukt ondanks een voortvarende start. Dit heeft 
deels te maken met veranderde omstandigheden in de Nederlandse politiek, namelijk de val 
van het kabinet en de daaruit voortvloeiende verkiezingen als wel de drukte van de 
bestuursleden met de portefeuille organisatie.  
 
Ook het verspreiden van de activiteiten over verschillende steden is helaas niet zo goed gelukt. 
Dit heeft deels te maken met de onzekerheid die kwam nadat D66 90,000 euro voor de JD 
ingetrokken heeft en deels ook met de onbereikbaarheid van locaties in Den Bosch en Breda. 
Ook moet er nog meer onderzoek komen naar goede locaties in Breda omdat we daar nu naar 
één enkel café gaan en dus afhankelijk zijn van de agenda daar voor onze eigen activiteiten. 
 
Verder zijn de georganiseerde activiteiten goed ontvangen en hebben ze een goede opkomst. 
Met name de cantus springt eruit als een zeer geslaagde activiteit met overweldigend positieve 
feedback. Ook de overdracht borrel was bijzonder goed bezocht. Andere activiteiten met een 
wat kleinere opzet hadden een wat kleinere opkomst maar dit was volgens de verwachting en 
ook met deze activiteiten zien we genoeg leden om een leuke en inhoudelijke avond te hebben. 
Al met al dus toch tevreden over de opkomst. 
 
Voorzitter:  
 
Het voorzitterschap viel mij zwaar dit afgelopen half jaar en het is ook om deze reden dat ik 
besloten heb de functie neer te leggen. Ik heb voor dit besluit genomen is een coach 
ingeschakeld maar ook naar aanleiding van die gesprekken moest ik helaas de conclusie 
trekken dat de rek eruit was. Als gevolg hiervan was het een zeer ongestructureerd half jaar, in 
sterk contrast met het afgelopen half jaar. Vergaderingen gingen niet door, agenda’s werden te 
laat gedeeld en het algehele overzicht was soms kwijt. Terwijl dit mijn taak had moeten zijn. De 
afdeling functioneerde gelukkig wel naar behoren en zoals boven geschetst was de opkomst 
goed. Daarvoor dank naar de rest van het bestuur die de eigen taken goed hebben opgepakt 
ondanks de gebrekkige structuur. 
 
Een van de plannen uit het bestuursplan was om de werkdruk van het bestuur te verminderen. 
Dit heeft niet geleid tot concrete veranderingen in de structuur van de afdeling maar we 
hebben als bestuur wel acties ondernomen om de werkdruk te verminderen. Zo hebben we in 
november besloten om niet als afdeling campagne te voeren en een campagne op te zetten. In 
plaats daarvan hebben we op persoonlijke titel campagne gevoerd in de eigen omgeving. Dit 
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omdat het opzetten en coördineren van een campagne zwaar werk is en november voor 
iedereen in het bestuur een drukke periode was. Ook om deze reden zijn er in november vrijwel 
geen activiteiten geweest. Ik heb deze beslissing zelf als erg prettig ervaren en het heeft mij 
persoonlijk ook tijd en rust gegeven in wat normaliter een bijzonder vermoeiende periode is. 
 
Verder zijn we begonnen met de nieuwe lichting. Van juni tot de verkiezingen hadden wij geen 
nieuwe leden en dus stokte het nieuwe ledenbeleid ook, na de verkiezingen zijn er echter een 
aantal nieuwe leden gekomen en deze zijn meteen benaderd. De nieuwe lichtingsgroepsapp is 
recentelijk gelanceerd en we kijken naar het verder begeleiden van deze enthousiaste zielen. 
 
De focus op politieke output is helaas ook door de landelijke verkiezingen overschaduwd. De 
voorzitter van de politieke commissie is langdurig op zakenreis en daardoor heeft het politiek 
team ook even op stil gestaan. Mijn verwachting is dat met de terugkeer van de 
commissievoorzitter en het einde van de verkiezingen het politieke onderdeel van de afdeling 
binnenkort weer gaat draaien.  
 
 

Jakub Tatoušek – Algemeen Secretaris 
Lieve JD’ers. Dit half jaar ben ik aan de slag gegaan als algemeen secretaris van onze mooie 
afdeling. Dit betekent dat er voor mij, bij elkaar opgeteld, inmiddels al weer 1 ¾ jaar 
afdelingsbestuur op zit. Niettemin ben ik enthousiast gebleven binnen het bestuur en heb ik 
onze afdeling (en hopelijk vinden jullie dat ook) een stukje mooier gemaakt.  
 
Ik heb de portefeuille sociale media losgelaten en overgedragen aan Anna. Aan het begin van 
mijn termijn heb ik de website van onze afdeling flink opgepoetst. Ik heb mijn best gedaan om 
onze afdeling transparanter en toegankelijker te maken voor onze leden.  
Zo valt er tegenwoordig op onze website te lezen welke commissies we hebben en wie daar in 
zitten (bij de KasCo en OrCo). Ik heb belangrijke files openbaar gezet, waaronder: de 
kerndocumenten van onze afdeling, hulpmiddelen (templates) voor tijdens AAV’s en een 
recente geschiedenis van notulen en congresboeken. Op aanvraag van het landelijk bestuur 
ben ik de officiële JD-agenda weer gaan gebruiken voor het aankondigen van onze activiteiten, 
waarbij onze Google Calendar ernaast is blijven voortbestaan voor mensen die dat fijn vinden 
om te gebruiken. 
 
Verder heb ik gedurende het half jaar al onze bestuursvergaderingen genotuleerd, 
maandelijkse nieuwsbrieven verstuurd (met een gloednieuwe rubriek) en deze AAV 
voorbereid. Gedurende het half jaar zijn er niet veel leden bij gekomen, tot aan na de 
schokkende verkiezingsuitslag van een paar weken geleden. Gezien de relatief grote golf 
nieuwe leden hebben we besloten om weer een nieuwe lichting op te starten, waarvan er 
hopelijk veel op deze AAV aanwezig zijn. We hebben op het moment van schrijven 236 leden in 
Brabant, wat een grote daling is ten opzichte van de 379 leden eind 2022. Dit valt grotendeels 
te verklaren door de oprichting van JD Limburg, waar we bestuur Stone I eeuwig dankbaar 
voor zijn. Daarbuiten is het ledenaantal gelukkig redelijk stabiel gebleven. 
 
Al met al ben ik blij met wat ik bereikt heb in dit half jaar en hoop ik deze koers voort te zetten 
in nog een bestuursjaar. Ik wil Sam, Nidâl, Anna en Ruben bedanken voor hun fijne 
samenwerking en voortdurende gezelligheid. I love you guys! <3 
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Nidâl Marouan - Penningmeester 
Het afgelopen half jaar was er niet een die op rolletjes verliep. Ondanks de goede overdracht 
met mijn voorganger, een prachtige afsluiting van de zomer met een Twinning naar Madrid en 
een geweldig mooi zomeroffensief was het ook een lastige periode. De val van het kabinet 
zorgde voor enige onrust en dit weerspiegelde zich in het financieel beleid dat wij als JD 
Brabant mochten voeren. Daarnaast het feit dat de rekening enkele lange weken niet 
toegankelijk was zorgde voor een financiële uitdaging voor mij als penningmeester.  

De echte moeilijkheden kwamen pas toen de peilingen kwamen en D66 op een groot verlies 
stond. De uitwerking hiervan kennen we allemaal en heeft gezorgd voor een uitgavenstop voor 
ons als afdeling. Als penningmeester is het vervolgens keuzes maken waar het geld naartoe 
gaat. Ik ben van mening dat hierin de juiste keuzes gemaakt zijn, met het meest tastbare 
resultaat de cantus van het zuiden! Op politieke inhoud hebben we gepoogd niet te bezuinigen, 
maar alternatieven te zoeken binnen het aanbod van de JD zelf. Ondanks de relatief lage 
output in hoeveelheid activiteiten, ben ikzelf van mening dat de kwaliteit belangrijker moet zijn 
dan de kwantiteit.  
 
Dan rest mij alleen nog een persoonlijke reflectie. Ondanks mijn voornemen om een jaar lang 
aan te blijven als penningmeester van Brabant, heeft de realiteit mij ingehaald. Zoals is 
aangekondigd ga ik niet door als penningmeester en heb ik besloten om mijn bestuursfunctie 
neer te leggen. Doordat ik mijn fulltimebaan, onderdeel zijn van de D66 fractie van Nederweert 
en hierdoor nog maar een zeer beperkt sociaal en sportief leven niet meer kan verenigen met 
een bestuursfunctie ben ik tot deze beslissing moeten komen. Al met al kijk ik terug op een 
geweldig bestuursjaar in zowel Pollé 1 als Pollé 2 waarin ik als bestuurslid een steentje hebben 
mogen bijdragen aan gezelligheidsactiviteiten, politieke output en twee verkiezingen die ertoe 
deden. Er rest mij niks anders meer dan te zeggen, dankjewel voor deze mogelijkheid! 

Ruben Joos – Bestuurslid Pers & Politiek 
Aan het begin van deze periode stuitte ik op enkele persoonlijke uitdagingen, waardoor de 

aanvang van mijn taken als bestuurslid aanzienlijk bemoeilijkt werd. In combinatie met de druk 

die voortkwam uit onder andere mijn schoolverplichtingen, heb ik weloverwogen de beslissing 

genomen om mij terug te trekken uit mijn rol als bestuurslid. Deze persoonlijke problemen 

wierpen een schaduw over mijn betrokkenheid, waardoor het voor mij noodzakelijk leek om 

even een stap terug te doen en mijn focus te verleggen. 

 

Ondanks mijn persoonlijke strubbelingen hebben we, als bestuur, getracht een gezamenlijke 

verklaring op te stellen met andere Politieke Jongerenorganisaties met betrekking tot de 

burgemeester van 's-Hertogenbosch. Helaas bleef deze poging zonder resultaat, en het streven 

naar consensus met andere PJO's bleek een complexe taak. 

 

Los hiervan heb ik nog geprobeerd om bij fracties aan te sluiten, zo heb ik contact gehad met de 

fracties Breda en Den Bosch. Helaas is dit voor mij onmogelijk gebleken door de 

eerdergenoemde persoonlijke problemen. Hierdoor heb ik besloten, zoals eerder genoemd, om 

afstand te nemen van de functie voor een lid die de tijd heeft die de functie verdiend.  
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Anna de Been – Bestuurslid Profilering  
Toen ik net mijn bestuursperiode begon, viel het kabinet, dat betekende dat er in november 

verkiezingen zouden zijn. November was voor heel het bestuur een drukke maand, daarom 

hebben we ervoor gekozen geen campagne te voeren als afdeling.  

 

In het bestuursplan staat dat we op de socials meer politieke output willen en de rubriek JD’er 

van de maand terug willen brengen. Ik wilde eerst graag beginnen met JD’er van de maand, en 

daarna politieke output. Aan de politieke output ben ik nog niet toegekomen, dus dat zal ik 

meenemen naar het volgende bestuur. Ik ben al wel begonnen aan JD’er van de maand. Ik heb 

er 3 gehad, en er zijn veel positieve reacties. Interviewen is een uitdaging, dus daar valt nog veel 

te leren, maar ondanks dat verloopt het soepel.  

 

De promo van de activiteiten verliep in het begin wat stroef door een gebrek aan overzicht 

voor mezelf, hierdoor was er bij een aantal activiteiten een lagere opkomst. Dit heb ik echter 

wel snel verbeterd. De cantus en de inhameringsborrel hadden met name een hoge opkomst.  

Ik heb heel veel geleerd in het afgelopen half jaar, maar er valt nog veel te leren, en ik heb er 
heel veel zin in om dit nog een half jaar te mogen doen!  
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Financieel blok 

Begroting 2024 
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Voorstellen 
Amendementen op het Afdelingsreglement 

AMAR01                     Wees op tijd, dan heb je geen spijt 
Onderwerp Termijn aankondiging AAV 
Indiener(s) Jakub Tatoušek, Sam Pollé, Nidâl Marouan, Ruben Joos, Anna de Been 
Woordvoerder Jakub Tatoušek 
Betreft Hoofdstuk II artikel 2 lid 3 van het Afdelingsreglement 

Schrap Voeg toe 
Een Afdelingscongres wordt tenminste twee 
weken van tevoren schriftelijk aangekondigd via 
tenminste alle digitale communicatiemiddelen die 
de Afdeling kent. 

N.v.t. 

Vervang door 
Een Afdelingscongres wordt tenminste een maand van tevoren schriftelijk aangekondigd via 
tenminste alle digitale communicatiemiddelen die de Afdeling kent. Alleen in een spoedgeval, indien 
voldoende onderbouwd door het Afdelingsbestuur, is het mogelijk om van deze termijn af te wijken. 

Toelichting 
Hiermee zorgen we dat onze leden ruim op tijd op de hoogte zijn van de Algemene 
Afdelingsvergadering en deze belangrijke dag vrij kunnen maken. 
 
Een maand van tevoren aankondigen wordt overigens al gedaan. 
 
Wanneer er een AAV met spoed moet worden georganiseerd is het mogelijk om van deze termijn af te 
wijken. 

 
AMAR02                     Effe volhouden 
Onderwerp Einde overdrachtsperiode 

Indiener(s) Jakub Tatoušek, Sam Pollé, Nidâl Marouan, Ruben Joos, Anna de Been 
Woordvoerder Jakub Tatoušek 
Betreft Hoofdstuk III Artikel 17 lid 1 van het Afdelingsreglement 

Schrap Voeg toe 
Na de bestuursverkiezingen op een AAV gaat een 
overdrachtsperiode in die twee maanden duurt. 
De oude bestuursleden blijven verantwoordelijk 
tot het einde van deze overdrachtsperiode. Na 
afloop van de overdrachtsperiode zijn de nieuwe 
bestuursleden verantwoordelijk. Elk oud-
bestuurslid heeft de verantwoordelijkheid om het 
nieuwe bestuurslid in te werken. 

N.v.t. 

Vervang door 
Na de bestuursverkiezingen op een AAV gaat een overdrachtsperiode in van minimaal twee maanden. 
De oude bestuursleden blijven verantwoordelijk tot de inhamering van het nieuwe bestuur op de 
inhameringsborrel. Na hun inhamering zijn de nieuwe bestuursleden verantwoordelijk. Elk oud-
bestuurslid heeft de verantwoordelijkheid om zijn opvolger in te werken gedurende de 
overdrachtsperiode. 

Toelichting 
Artikel 15 en artikel 17 zijn in strijd met elkaar. Artikel 17 beweert dat het nieuwe bestuur 
verantwoordelijk vanaf 2 maanden na hun verkiezing, artikel 15 dat dit pas gebeurt na de ceremoniële 
inhamering. Dit voorstel poogt dit op te lossen door de inhamering als het moment van 
verantwoordelijkheidswisseling te zien. De duur van twee maanden wordt hierbij wel behouden; het 
wordt als minimumlengte vastgezet. 
Wanneer er een AAV met spoed moet worden georganiseerd is het mogelijk om van deze termijn af te 
wijken. 
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AMAR03                     We hebben allemaal weleens advies nodig 
Onderwerp Raad van Advies 
Indiener(s) Jakub Tatoušek, Sam Pollé, Nidâl Marouan, Ruben Joos, Anna de Been 

Woordvoerder Jakub Tatoušek 
Betreft Nieuw artikel in hoofdstuk III tussen artikel 18 en 19 

Schrap Voeg toe 
N.v.t. Artikel 19. Raad van Advies (RvA) 

1. Indien mogelijk kent de Afdeling een 
Raad van Advies (RvA) 

2. De Raad van Advies geeft gevraagd en 
ongevraagd advies aan het bestuur. De 
adviezen zijn niet bindend. 

3. De Raad van Advies bestaat uit minimaal 
twee en maximaal tien leden. 

4. De leden van de Raad van Advies worden 
benoemd door het Afdelingsbestuur. 

5. Leden van het afdelingsbestuur kunnen 
niet plaatsnemen in de Raad van Advies. 

6. Het afdelingsbestuur en de Raad van 
Advies komen minimaal tweemaal per 
jaar samen. Tijdens ten minste één van 
die bijeenkomsten worden afspraken 
gemaakt over wederzijdse 
verwachtingen en de verdere 
werkhouding.  

7. Het solliciteren voor de Raad van Advies 
staat open voor alle leden, zodoende 
dient de vacature aan de gehele Afdeling 
kenbaar te worden gemaakt. 

 
Vervang door 

N.v.t. 
Toelichting 

Met dit amendement wordt het bestaan van de Raad van Advies (RvA), zoals voorgenomen in het 
bestuursplan Pollé II, officieel vastgesteld in het Afdelingsreglement. 
 
Het voornaamste doel van het tot stand brengen van de Raad van Advies is het behouden van 
waardevolle kennis binnen de Afdeling. 

 

AMAR04                     Het Bestuur wordt al genoeg bedankt deel 7: The Poes Awakens 
Onderwerp Bestuursbedankjes 
Indiener(s) Sam Pollé, Jakub Tatoušek, Nidâl Marouan, Ruben Joos, Anna de Been 
Woordvoerder Nidâl Marouan 
Betreft Hoofdstuk III Artikel 22 lid 3 van het Afdelingsreglement 

Schrap Voeg toe 
Daarnaast legt de afdeling 5 euro bij per 
bestuurslid per gediend halfjaarlijks termijn. 

N.v.t.  

Vervang door 
N.v.t. 

Toelichting 

Deze motie veranderd in feite niets omdat het Huishoudelijke Reglement (HR) vanuit landelijk boven 
ons eigen regelement (AR) voert. Deze motie dient enkel om het AR in lijn te brengen met het HR.  
 
In strijd met een recente aanpassing van het Reglement Afdelingsfinanciën. Zie eventueel aanvullend 
ook de aanpassing van de bijdrage aan bestuursbedankjes van het Landelijk Bestuur in het 
Declaratiereglement. 
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Organisatorische moties 

ORG01                           JD’ers de kamer in! 
Onderwerp Steun voor JD’ers bij verkiezingen 
Indiener(s) Jakub Tatoušek 
Woordvoerder Anne Wesseling 
Constaterende dat ● Het vaker voorkomt dat hooggeplaatste JD-kandidaten niet gesteund 

worden bij (interne en externe) verkiezingen.  
● We hierdoor bij interne verkiezingen kansen mislopen om een JD’er 

hoog op de lijst te krijgen. 
● Bij interne verkiezingen meerdere kandidaten omhoog gestemd 

kunnen worden. 
● We hierdoor bij de verkiezingen kansen mislopen om een JD’er in de 

Kamer / Provinciale Staten / Gemeenteraad te krijgen.  
 

Overwegende dat ● JD Brabant het belangrijk vindt om JD’ers een zo goed mogelijke kans 
te geven om een volksvertegenwoordigende functie te mogen 
uitvoeren.   

● Het plaatsen van een bericht, één dag voor sluiting van de interne 
verkiezingen veel te laat is, omdat veel leden dan al gestemd hebben. 

● Argumenten om een hooggeplaatste JD’er niet te steunen in onze 
ervaring altijd hebben berust op procedurele in plaats van inhoudelijke 
argumenten. 

● Een goede strategie vanuit de JD ontbreekt, waardoor we er niet 
(voldoende) in slagen JD’ers in volksvertegenwoordigende functies te 
krijgen. 
 

Spreekt uit dat ● Het JD-bestuur altijd minimaal de hoogstgeplaatste JD’er bij landelijke 
verkiezingen, de hoogstgeplaatste JD’er per provincie bij provinciale 
verkiezingen of de hoogstgeplaatste JD’er per gemeente moet 
steunen. Indien hier niet aan voldaan wordt, zal het landelijk bestuur 
een verklaring moeten afleggen waarom er (ernstig) bezwaar was 
tegen het steunen van de desbetreffende kandidaat. 
 

Toelichting Het mag niet nog eens voorkomen dat een goede kandidaat geen steun van de 
JD ontvangt vanwege een ‘te late’ aanmelding. Een landelijk bestuur zou in 
staat moeten zijn zich aan te passen, zodra de lijsten openbaar zijn gemaakt. 
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Verkiezingsblok 

Kandidaatstellingen 

Michiel van Alst – Kandidaat-Voorzitter 

Naam Michiel van Alst 

Opleiding/baan Student International Relations and Organisations 

Beoogde functie Voorzitter 

Beoogde periode Half jaar 

Lid van de JD 

sinds 

31-10-2020 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

 Lid Congresteam ALV89 
 Penningmeester & Politiek JD Brabant  
 Voorzitter Team Noord Amerika 
 Landelijk Bestuurslid Politiek 
 Politiek adviseur Sociaalliberalisme 
 Werkgroepvoorzitter Sociaalliberalisme 

 
(Eerdere) functies 

buiten de JD 

 Organisator Brusselreis SPIL 

Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Voor mij is de JD nu al bijna 2,5 jaar een goed thuiskomen, en bij de JD 
Brabant staat de thermometer ook nog eens altijd perfect. De afgelopen 
periode heb ik reeds verschillende functies gedaan bij de JD, waaronder 
eerder afdelingsbestuur bij deze afdeling. Hoewel sommigen zouden 
zeggen dat ik de natuurlijke JD-loopbaan ondertussen wel heb 
doorlopen, voelt dat voor mij zeker niet zo. Ik zou dan ook graag 
nogmaals een periode bijdragen aan deze mooie afdeling. Hierin kijk ik 
dan vooral naar het voorzitterschap. Niet omdat ik zo’n fan ben van in 
de schijnwerpers staan, maar omdat ik denk dat dit de functie is waar ik 
nog het meest van kan leren. Zowel Politieke als organisatorische 
vaardigheden heb ik reeds meegekregen vanuit andere functies, maar 
het overzichtelijke/planningsgerichte, doch tegelijkertijd 
ondersteunende karakter van de voorzittersfunctie lijkt me ontzettend 
leerzaam.  
Toch heb ik me slechts voor een halfjaar gekandideerd. Dat komt omdat 

ik het komende halfjaar het gevoel heb dat ik voldoende tijd kan 

investeren in de toch zeker niet malse taak van het voorzitterschap. 

Echter, vanaf komende september hoop ik te beginnen aan een nieuwe 

opleiding, waar ik dan mijn prioriteit aan wil geven. 
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Jakub Tatoušek – Kandidaat Algemeen Secretaris 

Naam Jakub Tatoušek 

Opleiding/baan Derdejaars student BSc Bestuurskunde 

Beoogde functie Algemeen Secretaris 

Beoogde periode Half jaar 

Lid van de JD 

sinds 

14-11-2021 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

 Algemeen Secretaris JD Brabant (oktober 2023 – heden) 
 Bestuurslid Algemeen ad interim JD Brabant (september 2023 – 

oktober 2023) 
 Bestuurslid Intern JD Brabant (maart 2022 – augustus 2022 en 

februari 2023 – september 2023) 
 Voorzitter JD Brabant (augustus 2022 – februari 2023) 
 Lid werkgroep Duurzaamheid (juni 2022 – heden) 
 Stem- en notulencommissie Septembercongres 2023 
 Online delegatielid LYMEC-congres Praag voorjaar 2022 
 Delegatielid LYMEC-congres Boekarest najaar 2022 
 Delegatielid LYMEC-congres Riga najaar 2023 

 
(Eerdere) functies 

buiten de JD 

- 

Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Lieve Brabantse JD’ers, 

 

Ik heb het afgelopen half jaar jullie afdelingssecretaris mogen zijn en dat 

zou ik graag ook nog een half jaar willen voortzetten om het 

bestuursjaar compleet te maken. Ik heb inmiddels al 1 ¾ jaar 

ononderbroken ervaring binnen het afdelingsbestuur en ik denk dat 

deze ervaring goed van pas kan komen in het komende bestuur, zodat 

we snel kunnen beginnen aan waar het écht om gaat in plaats van dat 

alles eerst nog opnieuw uitgezocht moet worden. Ook blijf ik de functie 

van algemeen secretaris erg leuk vinden en kan ik me verrassend goed 

vinden in het beruchte notuleren, vandaar dat ik met weer kandidaat 

stel!  

Ik heb mij voor een half jaar gekandideerd als aanvulling aan mijn vorige 

half jaar, om zo het jaar compleet te maken. Kandidaat stellen voor een 

jaar zou er ook voor zorgen dat het termijn niet gelijkloopt met dat van 

de landelijke bestuursleden en dat is onwenselijk. 
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Pim Zeeuwen – Kandidaat-Bestuurslid Pers & Politiek 

Naam Pim Zeeuwen 

Opleiding/baan Student Bachelor Technische Natuurkunde (TU Delft) 

Beoogde functie Bestuurslid Pers & Politiek 

Beoogde periode Half jaar 

Lid van de JD 

sinds 

25-11-2023 

(Eerdere) functies 

binnen de JD 

- 

(Eerdere) functies 

buiten de JD 

 Commissielid bij de Photocommisie (Phyzier) van de 
studievereniging (VVTP), 

 Lid van de debatclub van het Theresialyceum waarbij ik 
deelgenomen heb aan het NK 2022/23. 

 

Lid van politieke 

organisaties 

D66, Jonge Democraten 

Motivatie (max. 

300 woorden) 

Van jongs af aan koester ik een diepe interesse in de politiek. Mijn 

betrokkenheid begon met het volgen van nieuws en het bekijken van 

debatten in de Tweede Kamer, zelfs op jonge leeftijd. Gedurende mijn 

twee jaar bij de debatclub op de middelbare school heb ik mijn 

vaardigheden in argumentatie en presentatie aanzienlijk verbeterd, en 

ik raakte steeds meer vertrouwd met cruciale politieke onderwerpen. 

Enkele leden van de debatclub waren ook actief bij JD/JOVD, wat mijn 

nieuwsgierigheid wekte. Tijdens mijn studie begon ik me te oriënteren 

op verschillende verenigingen, waaronder DWARS en 

gezelligheidsverenigingen in Delft. Echter, het gemis van politieke 

inhoud en debatteren leidde me naar een politieke jongerenorganisatie. 

Bij het invullen van stemwijzers kwam ik tot mijn verrassing uit bij D66, 

en na de verkiezingsuitslag werd ik lid van zowel D66 als de JD. Mijn 

kennismaking met de JD tijdens de Cantus bevestigde mijn positieve 

gevoelens over de sfeer, waardoor ik me er thuis kon voorstellen. Het 

idee om deel uit te maken van het bestuur was voor mij niet de vraag of, 

maar wanneer. Met veel openstaande functies voor het nieuwe bestuur 

zag ik dit als een geschikt moment om mij kandidaat te stellen. De rol 

van Pers en Politiek spreekt me het meest aan vanwege mijn interesse 

in de inhoudelijke aspecten van de politiek. Mijn keuze voor een termijn 

van een half jaar is strategisch, omdat het me de mogelijkheid biedt te 

evalueren of ik actief wil blijven bij de studievereniging, in het JD-

bestuur of misschien in een andere functie of afdeling (zoals Leiden-

Haaglanden). Deze kortere termijn stelt me in staat om 

verantwoordelijkheid te nemen en de benodigde tijd te investeren, 

terwijl ik na afloop kan beslissen welke richting ik op wil gaan.  

 


